

## Referat af **De 9 møde**, d. 20. oktober 2014

Tilstede: *Laila, BB 608; Bent, BB 607; Michael, BB 606; Tenna, BB 605  
Hugo, T13; Jeppe, Rheumpark; Søren, Lunden; Allan, T15; Henrik Skovmand, PAB8  
Laura & Bente, Netværkskontoret*

Præsentationsrunde da PAB8 har fået ny formand/medlem.

### **Ad. 1 Valg af dirigent**

Tenna blev valgt.

### **Ad. 2 Godkendelse af dagsorden**

Dagsordenen blev godkendt.

### **Ad. 3 Godkendelse af referat fra d. 15.9.2014**

Referatet blev godkendt.

### **Ad. 4 Meddelelser, siden sidst**

*T13:* Vi har holdt vores PCB/genhusningsmøder med højhusenes beboere (talt med godt og vel 90 %). Ca. 30 % vil gerne flytte permanent.

Det midlertidige værested er kommet i gang. De unge har svært ved regler, men det skal nok gå.

Vi skal nok til at lave sundhedstjek af lejlighederne en gang om året. Godkendes på næste afdelingsbestyrelsesmøde.

*HP4:* Vi skal alle til 16-16 møde. Dårlig dagsorden - det er ikke afklaret, om kontrakten med Domus vil blive underskrevet. Opfordring: Sig til rådgiverne i morgen, at der skal være enighed nu, ellers må den op på direktørniveau.

*Lunden:* Vi skal have ny formand, både i afdelingsbestyrelsen og organisationsbestyrelsen. Tommy stopper til nytår. Brian bliver konstitueret formand ind til afdelingsmødet.

Vi har større fraflytning end normalt. Mange vil til Dammene.

Vi har lidt problemer med rygning i klubberne (følgeskader i opgange mv.), men vi vil følge reglerne.

*BB 606:* Vi har taget beslutning om, at vi vil have LED belysning i hele afdelingen. Vi skal i de fire afdeling forholde os til varmecentraler. Vi regner med at bruge sms tjeneste på ejendomskontoret (varslinger, nyheder mv.) - lige som de gør i BO-VEST og Antenneforeningen.

*Rheumpark:* Vi mangler at få 28 skemaer efter mere end 100 samtaler med PCB beboere. Vi har også lidt grøde ift. fraflytninger.

Vi har måttet udskifte 2 varmevekslere. Har undersøgt de øvrige. De er udtjente, og vi bliver nødt til at udskifte dem.

Vi skal have ny ejendomsleder pr. 1. maj 2015. Mht. sms service, så er vi også blevet tilbudt ordningen fra DAB. Vi afventer lige erfaringerne.

BB 605: Jeg flytter pr. 1. februar 2015.  
Vi har også talt om årligt tjek af lejlighederne.

*Note:* Sundhedstjek kan være ide til tema på et BiB møde.

#### **Ad. 5 Præsentation af den nye ledende børne- og ungedarbejder**

Bente fortalte, at Henrik Hansen starter som ledende børne- og ungedarbejder d. 4. november. Hun foreslog, at han blev præsenteret på næste De9 møde.  
Det blev godkendt.

PAUSE

#### **Ad. 6 Tema om KulturWeekend - hvad vil vi med den?**

Laura uddelte foreløbigt regnskab for KW2014. Hun gennemgik det kort. NetværksKontoret vil søge at finde de godt 25.000 kr. der mangler ift. at budget og regnskab stemmer.

Laura spurgte med udgangspunkt i det udsendte oplæg, om man havde diskuteret det i bestyrelserne.

BB 606 vil ikke være med i Afdelingernes Fest. Bestyrelsen vil dog behandle oplægget i næste uge.  
BB 607 er heller ikke afvisende, selvom de har meldt ud, at de ikke vil være med til Afdelingernes Fest.

Bente: Hvorfor deltager jeres beboere i KulturWeekenden? Hvad er vigtigt for jer/dem?

Tenna: Vores beboere lægger vægt på fællesskabet - at alle beboerne mødes. At det er for alle. Hyggeligt samvær.

Michael: Beboerne kommer, men jeg ved ikke hvorfor. De kommer ikke til AF. Måske godt med bodsalg og musik. Jeg bruger weekenden som politiker. Der skal være et trækplaster

Jeppe: Vi har ikke sagt fra. Vi har fortsat 35.000 kr. på budgettet. Nogle beboere har efterspurgt forandring i boder og madsalg.

Hugo: Jeg har hørt fra dem jer render på, at der var for lidt for børnene i år. Børnene trækker forældre og bedsteforældre ned. Det var lidt tyndt.  
For 2 år siden havde vi teltet fyldt til Sweethearts. Førrige år var det så Johnny Logan og Bobby Molino. Sidste år var tynd og med misforståede priser.

Bente: Hvad siger lovgivningen? Hvordan må afdelingerne give tilskud til KW?

Hugo: Lovgivningen er den samme. Holdningen er mere afslappet.

Allan: Jeg tror ikke, at der er problemer med at få folk med, hvis interessen er der. Det vigtige er at spørge, hvad vi vil med weekenden fremover. Vi kan ikke konkurrere med festivaller. For mig er det vigtigt, at vi laver et arrangement for Brøndby Strands beboere. Der skal vi have fokus. Vi kan så godt invitere andre med.

Mangler at få flere foreninger med. Måske få Kulturelt Udvalg til at bakke op og samle de frivillige. Det skal være til at overskue for de involverede. Fotokonkurrence: Hvad kan vi lide ved Brøndby Strand? Hvordan kan vi fremme de grønne områder? HP4 arbejdsgrupper måske?

Laura: Når I diskuterer - så husk at det er hele KW der skal diskuteres.

Hugo: Det ville være godt at få Brønden mere med i KW. Og få HP4 mere med – ikke mindst som sponsor. Vi skal massivt oplyse vores naboer om, hvad der sker med renoveringerne.

Michael: Enig med HP4 indslag. På St. Legedag kommer alle foreningerne - så det må da kunne lade sig gøre. Måske inddrage Ruzita eller andre kommunale folk.

Laila: Go cars for de 12 årige - hoppeborge til børn.

Søren: Vi har sagt ja til KW og nej til AF. God ide med åbent-hus og togtur rundt i området.

Hugo: Skriv input med ideer til Laura. Vi har siddet og udvekslet ideer – ikke talt overordnet.

Bente: Håber I vil diskutere, hvilket beløb I vil give til KW (når AF er valgt fra).

Hugo: Man skal tage budgettet punkt for punkt og se, hvad der kan skrumpes, hvis Afdelingernes Fest ikke er der.

*Beslutning:* Afdelingsbestyrelserne går tilbage og diskuterer, hvad der er vigtigt for dem ved den samlede KulturWeekend.

NetværksKontoret og Hugo laver et kommenteret budget, hvor Afdelingernes Fest er væk.

#### **Ad. 7 Godkendelse af budget for juletræsfest**

Laura gennemgik forslag til budget for juletræsfest. BB afdelingerne har meldt sig ud, så de er kun 4 ud af 9 afdelinger i år.

Budgettet blev godkendt.

#### **Ad. 8 Forslag om ny avis - til beslutning**

Bente gennemgik kort oplægget.

Den efterfølgende diskussion var præget af god vilje overfor ideen, men også tvivl om levedygtigheden af projektet. Det blev understreget, at det var vigtigt, at Ditte og Mette skulle kunne bruge avisen som informationskanal.

Beslutning: Okay med brug af lokalerne i Mediehuset. Mest interesse i model 2 Brøndby Strand Avis.

#### **Ad. 9 Forberedelse af Styregruppemødet d. 27. oktober**

Bente gennemgik kort dagsordenen.

**Ad. 10      HP4 - punktet**

Se under pkt. 4

**Ad. 11      Evt. formidling af punkter fra mødet**

Vi skal videre med KW/AF diskussion i bestyrelserne.

**Ad. 12      Punkter til næste møde**

Midtvejsevaluering tages op på næste ordinære De 9 mandag d. 10. november, der så bliver 1 time længere.

De 7 samarbejdsaftalen skal også behandles.

Henrik skal præsenteres, og der skal tales om det interne samarbejde.

Hugo sørger for and.

**Ad. 13      Eventuelt**

Eventuelt.

*/bla*